

តើសាលា Mottaksskolen ជាសាលារៀនប្រភេទណា?

សាលា Mottaksskolen ជាកន្លែងមួយដែលកុមារនិងសិស្សជំនង់ៗទាំងឡាយដែលទើបនឹងបានចូលមករស់នៅក្នុងក្រុង Kristiansand ជាដំបូង ហើយដែលមិនចេះភាសាន័កវើយសោះនោះបានជួបស្គាល់នឹងប្រព័ន្ធនៃការសិក្សាអប់រំរបស់ប្រទេសន័កវើយនេះ។ សាលានេះជួយជំរុញឱ្យការសិក្សាភាសាឆាប់បានចំរើនជឿនលឿនព្រមជាមួយនឹងការសិក្សាមុខវិជ្ជាទាំងឡាយទៀតនៅកម្រិតបឋមសិក្សា។ សិស្សថ្មីៗអស់ទាំងនោះត្រូវសិក្សានៅក្នុងសាលា Mottaksskolen នេះរហូតដល់ពួកគេចេះនិយាយនិងសរសេរភាសាន័កវើយបានល្អបង្អួរមុនពេលដែលពួកគេត្រូវបានបញ្ជូនទៅបន្តការសិក្សានៅសាលារដ្ឋនានាទៀត។

ការរៀបចំចាក់ថែងលើផ្នែកសិក្សាអប់រំ

ការសិក្សាត្រូវបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងថ្នាក់រៀនមួយដែលរៀបចំឡើងសំរាប់តែសិស្សទើបមកដល់ថ្មីៗ។ ក្នុងដំណាក់កាលជាដំបូងនោះ សិស្សទាំងអស់ត្រូវបានទទួលការយកចិត្តទុកដាក់បណ្តុះបណ្តាលសំរាប់ការហាត់និយាយនូវពាក្យគន្លឹះសំខាន់ៗ, បែបផែននៃការនិយាយទាក់ទងគ្នាទៅវិញទៅមកនិងពាក្យពេចន៍សំរាប់សកម្មភាពសំខាន់ៗចាំបាច់នានាជាច្រើនទៀត។ ក្នុងកំឡុងពេលសិក្សា សិស្សទាំងអស់ត្រូវទទួលបានការផ្តល់ព័ត៌មានស្តីអំពីស្ថានភាពនៃការសិក្សានៅក្នុងសាលារៀនទាំងឡាយក្នុងប្រទេសន័កវើយ និងដូចជាអំពីច្បាប់ទន្ទាប់ទូទៅ, អំពីវិន័យអនុវត្ត, អំពីលក្ខណៈសង្គមនិងអំពីក្បួនខ្នាតសំរាប់ការនិយាយស្តីរកគ្នាទៅវិញទៅមកដែលសុទ្ធតែជាចំណុចសំខាន់ចាំបាច់សំរាប់ការអប់រំក្នុងថ្នាក់រៀន។ ជាការចាំបាច់ណាស់នៅក្នុងដំណាក់កាលនេះសំរាប់គ្រូបង្រៀនទាំងឡាយដែលចេះភាសាពីរ គឺភាសាកំណើតរបស់សិស្សព្រមជាមួយនឹងភាសាន័កវើយដើម្បីបានចូលរួមយ៉ាងសកម្មក្នុងពេលម៉ែងបង្ហាត់បង្រៀនអាននិងសរសេររបស់សិស្ស។

សិស្សថ្មីៗទាំងអស់ត្រូវសិក្សានៅក្នុងសាលា Mottaksskolen រហូតដល់ពេលមួយដែលពួកគេមានកម្រិតយល់ដឹងផ្នែកភាសាដើម្បីអាចយល់បានក្នុងការសិក្សាមុខវិជ្ជាទូទៅតាមកម្មវិធីរបស់ថ្នាក់នីមួយៗ។ នៅពេលនោះហើយដែលពួកគេត្រូវបញ្ចូលចូលទៅក្នុងថ្នាក់រៀនធម្មតាមួយទៀតក្នុងសាលា Mottaksskolen នេះ។

អារស័យដោយហេតុថា សិស្សថ្មីៗទាំងអស់មានលក្ខណៈពិសេសខុសៗគ្នានោះ ថ្នាក់រៀនទាំងឡាយនៅសាលា Mottaksskolen ត្រូវបានបែងចែកតាមកម្រិតដូចតទៅ៖

ថ្នាក់កម្រិតតូច	ថ្នាក់ A	ថ្នាក់កម្រិតទី 1
	ថ្នាក់ B	ថ្នាក់កម្រិតទី 2
	ថ្នាក់ M1 (ថ្នាក់សំរាប់សិស្សចូលថ្មី)	ថ្នាក់កម្រិតទី 2 ទៅថ្នាក់កម្រិត 4
	ថ្នាក់ D	ថ្នាក់កម្រិតទី 3 និងទី 4
	ថ្នាក់ E	ថ្នាក់កម្រិតទី 5,6 និងទី 7
	ថ្នាក់ F	ថ្នាក់កម្រិតទី 5,6 និងទី 7
	ថ្នាក់ M2 (ថ្នាក់សំរាប់សិស្សចូលថ្មី)	ថ្នាក់កម្រិតទី 5,6 និងទី 7
	ថ្នាក់ G	ថ្នាក់កម្រិតទី 8,9 និងទី 10
	ថ្នាក់ H	ថ្នាក់កម្រិតទី 8,9 និងទី 10
	ថ្នាក់ M3 (ថ្នាក់សំរាប់សិស្សចូលថ្មី)	ថ្នាក់កម្រិតទី 8,9 និងទី 10

តើអ្នកអាចរកយើងឃើញនៅទីណា?

សាលា Mottaksskolen ស្ថិតនៅ Lund ដែលជាសង្កាត់មួយនៅជាក្រុង Kristiansand។ គេត្រូវចំណាយពេលប្រមាណជា ១៥នាទីសំរាប់ការធ្វើដំណើរពីសាលា Mottaksskolen ទៅក្រុង Kristiansand។ សាលាដែលស្ថិតនៅរងជាប់គ្នាគឺ KVO ដែលជាសាលាកាសាសំរាប់មនុស្សពេញវ័យនិង KIS ដែលជាសាលាអន្តរជាតិ។

អាសយដ្ឋានរបស់ទីតាំង: Kongsgård Allé 20, 4631 Kristiansand

អាសយដ្ឋានប៉ុស្តិ៍: Serviceboks 417 Undervisningsetaten, 4604 KRISTIANSAND

ទូរស័ព្ទ: +47 38 10 78 90

ហ្វាក៖ +47 38 10 78 90

វិស្សមកាលនិងថ្ងៃឈប់សំរាក

អ្នកអាចនឹងឃើញថ្ងៃវិស្សមកាលនិងថ្ងៃឈប់សំរាកទាំងឡាយសំរាប់សាលាកម្រិតបឋមសិក្សានេះនៅទីនេះ៖

ឆមាសរដូវរៀន ២០០៨

ខែ	សំគាល់	ចំនួនថ្ងៃរៀន
សីហា	ថ្ងៃចាប់ផ្តើមឆ្នាំសិក្សា, ថ្ងៃច័ន្ទទី ១៨ សីហា	១០ថ្ងៃ
កញ្ញា	វិស្សមកាលរដូវរៀននៅសប្តាហ៍ទី៤០ចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទទី ២៩ ខែ កញ្ញា	២០ថ្ងៃ
តុលា	វិស្សមកាលរដូវរៀននៅសប្តាហ៍ទី៤០ចាប់ពីថ្ងៃពុធទី ០១ ខែ តុលាដោយគិតទាំង ថ្ងៃសុក្រទី ០៣ ខែ តុលាផង ការជួបប្រជុំរបស់គ្រូបង្រៀនទាំងឡាយនៅក្នុងតំបន់ភាគខាងត្បូង / ការជួបប្រជុំដើម្បីរៀបចំ គំរោងកម្មវិធីសិក្សានៅថ្ងៃសុក្រទី ១៧ ខែ តុលា	១៩ថ្ងៃ
វិច្ឆិកា	- - -	២០ថ្ងៃ
ធ្នូ	វិស្សមកាលសំរាប់ពិធីបុណ្យកំណើតព្រះយេស៊ូវ "គ្រីស្តស្វាស់" ចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទទី ២២ ខែ ធ្នូ	១៥ថ្ងៃ
	ចំនួនថ្ងៃសិក្សាក្នុងឆមាសរដូវរៀន ២០០៨	៨៤ថ្ងៃ

ឆមាសរដ្ឋវិហើយ ២០០៩

ខែ	សំគាល់	ចំនួនថ្ងៃរៀន
មករា	ថ្ងៃចាប់ផ្តើមឆ្នាំសិក្សា, ថ្ងៃច័ន្ទទី ០៥ មករា	២០ថ្ងៃ
កុម្ភៈ	---	២០ថ្ងៃ
មិនា	វិស្សមកាលរដ្ឋរងារនៅសប្តាហ៍ទី១០ចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទទី ០២ ខែ មិនាដោយគិតទាំង ថ្ងៃសុក្រទី ០៦ ខែ មិនាផង	១៧ថ្ងៃ
មេសា	វិស្សមកាលសំរាប់បុណ្យឆ្លុំស្តីចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទទី ០៦ ខែ មេសាដោយគិតទាំង ថ្ងៃអង្គារទី ១៤ ខែ មេសាផង	១៥ថ្ងៃ
ឧសភា	ថ្ងៃបុណ្យជាតិ, ថ្ងៃសុក្រទី ០១ ឧសភា និងថ្ងៃបុណ្យសាសនាខួបថ្ងៃដែលព្រះយេស៊ូវឡើងស្ថានសួគ៌ ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី ២១ឧសភា, ឈប់សំរាកថ្ងៃសុក្រ ទី ២២ ខែ ឧសភា	១៨ថ្ងៃ
មិថុនា	ថ្ងៃទី២សំរាប់ថ្ងៃបុណ្យកិនស៍ “បុណ្យគម្រប់៥០ថ្ងៃក្រោយពេលដែលព្រះយេស៊ូវឡើង ស្ថានសួគ៌” ត្រូវនឹងថ្ងៃច័ន្ទទី ០១ខែមិថុនា។ ថ្ងៃចុងក្រោយបំផុតនៃឆ្នាំសិក្សា ត្រូវនឹងថ្ងៃអង្គារទី ២៣ ខែមិថុនា	១៦ថ្ងៃ
	ចំនួនថ្ងៃសិក្សាក្នុងឆមាសរដ្ឋវិហើយ២០០៩	១០៦ថ្ងៃ
	សរុបចំនួនថ្ងៃសិក្សាសំរាប់ឆ្នាំសិក្សា២០០៨ / ២០០៩	១៩០ថ្ងៃ